
 

 REFERAT 
  

Møte:  Dato:   

Forum for beitebruk i Nordland, Teamsmøte  27.01.2022   

  

Møteleder: Referent: 

Katrine Erikstad, Statsforvalteren i Nordland Elisabeth Utstøl Pettersen, LARA 

Til stede:   

- Katrine Erikstad, avdelingsdirektør, landbruks- og 

reindrtiftavdelinga (LARA), Statsforvalteren i Nordland 

- Stein Tage Domaas, underdirektør LARA,   

- Tom Lifjell, Nordland Reindriftsamer 

- Eva Stina Andersson, Nordland Reindriftsamer  

- Geir Jostein Sandmo, Nordland Bondelag   

- Trond Bjørkås, Nordland Bondelag  

- Terje Nystadbakk, Nordland Bonde- og Småbrukarlag 

- Steinar Nordheim Storelv, Kommunenes Sentralforbund (KS)   

 

 

Klikk her for å skrive inn hvem som deltok. 

Stein Tage Domaas deltok til kl 13:30. 

Meldt fravær: 

 

Saksliste 
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1/2022 Velkommen 

Katrine ønsket velkommen til møtet. 

Formålet med forum for beitebruk i Nordland er å skape dialog om felles 

utfordringer mellom landbruk – og reindriftsnæringene.  

 

Deretter var det en kort presentasjon av møtedeltakerne. 

 

 

2/2022 Tilbakeblikk 

Siden siste møte i forumet, 15. januar 2021, har landbruks- og 

reindriftsavdelinga fått ny avdelingsdirektør, Katrine Erikstad. Vår jurist 

med ansvar for reindriftsfaglige spørsmål, skal ha hovedansvar for 

forumets arbeid. Noe av årsaken til at det ble avholdt kun ett møte i 2021, 

skyldes at det har tatt tid å ansette ny jurist.  

 

Vinterbeiteforholdene i 2020 var gode og førte til mindre beitepress 

sammenlignet med vinteren 2020. 

 

 

3/2022 Godkjenning av referat fra møtet 15. januar 2020 

Referat fra siste møte i forumet ble presentert. Det ble vist til at noen 

momenter må følges opp:  

- Mandatet bør ha ei målformulering 

- Eventuelt ønske om etablering av teamsgruppe   
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Vedtak 

Referat fra møtet 15. januar 2021 ble godkjent. 

 

4/2022 Målformulering mandat 

Forumet ble invitert til å komme med innspill til momenter som kan danne 

grunnlag for målformuleringer. 

 

Etter mange gode forslag, kom forumet fram til dette forslaget til 

målformulering:  

 

«En arena for å skape god dialog, felles forståelse og omforente løsninger med 

egnede verktøy.» 

 

Vedtak 

Forumet er kommet fram til følgende forslag til mål: 

«En arena for å skape god dialog, felles forståelse og omforente løsninger med 

egnede verktøy.» 

 

Forumets medlemmer gis mulighet til å komme med forslag til endringer 

innen en gitt frist, etter at møtereferatet er sendt ut. Dersom det ikke 

kommer inn forslag til endringer innen fristen, innarbeides 

målformuleringen i mandatet. Mandatet ansees deretter som godkjent. 

 

 

4/2022 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Annet 

Reindriftsforhandlingene 

Forumet fikk en kort presentasjon av de forebyggende tiltakene reindrifta i 

Nordland har gitt som innspill til reindriftsforhandlingene. 

 

Lokale dialogforum 

Det er et ønske å få på plass fungerende lokale dialogmøter i hvert 

reinbeitedistrikt. Det ble stilt spørsmål om hvordan forum for beitebruk i 

Nordland kan bidra. Kan det for eksempel utarbeides forslag til felles 

struktur, standardisert møteplan, kjøreregler og felles informasjonsflyt? 

 

Status - denne vinterbeitesesongen 

Det ble gitt ei kort orientering om beitesituasjonen i noen av 

reinbeitedistriktene.  

 

Akuttberedskap 

Forumets hovedfokus må være å forebygge konflikter. Men vi trenger også 

en akuttberedskap som kan bidra til å løse akutte situasjoner. 

 

- Det kan være krevende å finne gode løsninger i akutte situasjoner, 

blant annet fordi verktøykassa ikke inneholder tilstrekkelige verktøy. 

Finnes det alternative valg av engfrø som gir mer robust beitemark? 

Hva med å etablere en kompensasjonsordning ved beiteskade på rein, 

tilsvarende gås. Det ble understreket at en slik ordning ikke kan 

finansieres over jordbruksavtalemidlene. 
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Statsforvalteren ønsker å finne konstruktive løsninger sammen med 

næringsinteressene. Vi vil takke faglagene for at de bidrar til en god dialog. 

   

5/2022 Fremover 

 

Teams 

Forslaget om å etablere ei teams gruppe ble drøftet. Et alternativ er å 

opprette et område på Statsforvalterens nettside. Ved å bruke SFNOs 

nettside, vil informasjonen være tilgjengelig for alle interesserte. 

 

Forumet sluttet seg til forslaget om å etablere en egen sak på 

Statsforvalterens nettside. Intern kommunikasjon i forumet skjer på epost.  

 

Tidspunkt for neste møte  

- 1. juni, Statsforvalterens lokaler i Byporten. Vi starter med lunsj kl 12.     

Deltakere som ikke kan møtes fysisk, kan delta på teams.  

- Etter 15. oktober – uke 42 

 

 

 


